

Talk 4 第四讲:

The Presence of God for Preaching

神同在与宣讲

2 Tim 4:1-9 提后4: 1-8

Be a God-fearer
成为一位帝敬畏神的人

Be an Evergreen Preacher
成为一位不断更新的宣讲者

Be a truth decay specialist
成为一位维护真理的专家

Be a marathon runner
成为一位马拉松运动员

See how Paul faces his end

¹⁶ At my first defense, no one came to my support, but everyone deserted me. May it not be held against them. ¹⁷ But the Lord stood at my side and gave me strength, so that through me the message might be fully proclaimed and all the Gentiles might hear it. And I was delivered from the lion's mouth. ¹⁸ The Lord will rescue me from every evil attack and will bring me safely to his heavenly kingdom. To him be glory for ever and ever. Amen. (2 Tim 4:16-18)

看看保罗如何面对他的尽头

16 我第一次申辩的时候，没有一个人支持我，反而离弃我。但愿这罪不要归在他们身上。**17** 然而主站在我旁边，加给我力量，使福音的信息借着我还都传开，万国的人都可以听见；他并且把我从狮子口中救出来。**18** 主必救我脱离一切邪恶的事，也必救我进入他天上的国。愿荣耀归给他，直到永永远远。阿们。(提后4：1-8)